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Abstract (en)
[origin: US4873112A] A fruit concentrate sweetener and process of manufacture are disclosed wherein the sweetener is formed from a hydrolyzed
starch having a dextrose equivalent of about 5 to 25 and a clear fruit concentrate of at least about 40% soluble solids and about 0% insoluble solids
to have about 40 to 65% complex carbohydrates, about 35 to 55% simple sugars from the fruit origin and about 0 to 5% nutritional components. The
sweetener may be partially or substantially completely deflavorized and may be dried up to about 96 to 99% soluble solids. Further preferred steps
of the process facilitate both deflavorization and drying while also yielding a sweetness level generally similar to sucrose with only about 50% simple
sugars, the remainder being nutritionally desirable complex carbohydrates. The sweetener may be included in a variety of sweetened food and
beverage products. The sweetener of the invention consists essentially of about 40 to 65% complex carbohydrates, about 35 to 55% simple sugars
of a fruit origin, about 0% insoluble solids, about 0 to 5% nutritional components and about 0 to 3% of a sweetness potentiator, balance essentially
water.

Abstract (fr)
L'invention concerne un édulcorant à base de concentré de fruits et son procédé de production. On obtient un édulcorant ayant entre 40 et 65 %
de glucides complexes, entre 35 et 55 % de sucres simples de fruits et entre 9 et 5 % de composants nutritifs à partir d'un amidon hydrolysé ayant
un équivalent dextrosique compris entre 5 et 25 et d'un concentré limpide de fruits ayant une teneur en solides solubles égale à au moins 40 %
et en solides insolubles égale à 0 % environ. On peut éliminer partiellement ou complètement la saveur de l'édulcorant et le déshydrater jusqu'à
ce que sa teneur en solides solubles soit comprise entre 96 et 99 %. D'autres étapes préconisées du procédé facilitent à la fois l'élimination de
la saveur et le séchage et permettent d'obtenir un pouvoir édulcorant généralement similaire à celui du sucrose mais ne contenant que 50 % de
sucres simples environ, les substances restantes étant des glucides complexes nutritionnellement désirables. Cet édulcorant peut être utilisé pour
divers produits alimentaires et boissons édulcorés. Il comprend essentiellement entre 40 et 65 % environ de glucides complexes, entre 35 et 55 %
environ de sucres simples de fruits, 0 % environ de solides insolubles, entre 0 et 5 % environ de composants nutritifs et entre 0 et 3 % environ d'un
potentialisateur édulcorant, le pourcentage restant étant constitué surtout par de l'eau.
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